
Zápis z jednání osadního výboru Václavovice  1 
ze dne 24.5.2019  

 

Místo konání: bydliště předsedy OV Kunetka 

 

Účastníci jednání dle presenční listiny: Bohdová Lenka, Čahojová Zuzana, Kunetek Ivo, 

Pazděrová Anna 

Nepřítomen: Rýdl Aleš – omluven 

 

Program: 

I.    Zahájení  

II.  Zajištění Dne dětí  

III. Akce - setkání občanů OV Václavovice 1 

 

K jednotlivým bodům jednání: 

 

ad I. Schůzku zahájil předseda OV přivítáním členů výboru 

 

ad II. Byly probrány možnosti, kde by se Den dětí uskutečnil. Předseda p. Kunetek oznámil, 

že Myslivna v Polance, kde jsme plánovali Den dětí uskutečnit, není v termínu 1.6.2019 

volná. Pí. Pazděrová navrhla uskutečnit oslavy na Jarošově statku, tuto možnost předem 

konzultovala s paní Poukarovou, vedoucí statku. Tato alternativa byla ostatními přijata. 

Děti budou svými rodiči dopraveny do Studénky – Jarošova statku, kde se mohou v areálu 

seznámit s tamními zvířátky, mohou si zatančit s Emanuelem a užít si společně tento den.  

Dětem budou uhrazeny jízdy na koníčcích a sladkosti. 

 

ad III. Setkání občanů OV Václavovice 1 bude zajištěno ve venkovních prostorách Na 

myslivně v Klimkovicích dne 22.6.2019. Setkání po předběžném jednání uskutečníme 

společně s OV Václavovice Polanecká, kde budou mimo zábavný program také probrány 

společné problémy, které oba OV trápí. 

 

 

Ivo Kunetek                                                                         Zapsala: Anna Pazděrová 

předseda  

 

 
 


